
Valgkomiteens innstilling – Årsmøte Sandefjord Håndball 2025 

 
Valgkomiteens innstilling til Sandefjord håndballs årsmøte  

 

Sylvi Einhausen (2 år): Opprinnelig fra Larvik, spilt håndball i flere år for 

Halsen og Fram. 

Fagansvarlig for innfordring og inkasso i Lede AS, ett av Norges største 

strømnettselskaper.  Vært en del av et godt fungerende styre i flere år. 

 

Rikke Jenssen (2 år): Startet Extol AS i 2000 sammen med Hanne Børresen. 

Extol er en bedrift i profilmarkedet som bl.a. arrangerer Fjordfesten som har 

samlet store artister og lagd fest i byen siden 2008 og er samarbeidspartner med 

SH under Fjordcup. Vært en del av et godt fungerende styre i flere år 

 

Stian Larsen (2 år): Tidligere Komplett og Fjellsport. Har en datter som går opp i 

Sandefjord neste sesong. 

 

 

Gylve Setlo, Varamedlem (1 år): 

Vært trener i STIF, hatt styreverv i STIF Friidrett og STIF Hovedstyre. Sitter i 

flere styrer i private næringsselskaper. 

Brenner for topphåndball og toppfotball i Sandefjord. Vært engasjert i Sandefjord 

Håndball i lang tid. Han har vært med som varamedlem i styret siden flere år.  

 

 

 

 

 

 

 

Innstilling til nytt valgkomitee medlem: 

Ingen i valgkomiteen er på valg 

 

 



Valgkomiteen: 

Leder: Viktor Løkkevol 

Renathe F. Løkkevol 

Espen Bjørn Olsen   

Vara: Lars Christian N. Carlander 


